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Zápis č. 7/2024–27 

 

Předmět 7. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 27. 01. 2025 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Marek, Vančurová, Zelenka  

FMV: Bič, Čapková, Grácová, Garip, Peterková 

FPH: Pavelka, Reml, Svobodová 

 FIS: Helman, Malínek, Potančok, Zouhar (od 13:21) 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa, Vondráček 

FM: Míková, Cirhanová, Závodný Pospíšil 

Jiné: - 

Nepřítomni  

 - omluveni Dostálová, Fales, Fliedrová, Hubáčková, Lejčková, Pažitný, Stříteský 

 

Hosté Dvořák (rektor), Machková (prorektorka), Lukeš (prorektor), Nidl (prorektor), Novotný 

(prorektor), Zouhar (kvestor), Macháčková (tisková mluvčí VŠE) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:04 – 14:16  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Plán realizace Strategického záměru VŠE 2025. 

 3. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:04 - 13:11 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. Předseda Pavelka oznámil, že z důvodu ukončení studia pana Mikulenky se 

novým studentským senátorem za Fakultu informatiky a statistiky stal 1. náhradník 

Bc. Malínek, kterého tak přivítal na zasedání. K programu neměl žádný ze senátorů 

připomínky. Hlasováním byl program 7. zasedání schválen.  

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 7.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 
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Začátek: 13:10 

Přítomni: 23 

Pro: 22 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Plán realizace Strategického záměru VŠE 2025 

Čas: 13:12-14:03 

Průběh: Předsedající požádal rektora o představení bodu. Rektor formálně uvedl tento materiál 

a předal slovo panu prorektorovi Novotnému, aby materiál představil. Jedná se o 5. 

aktualizaci Plánu realizace stávajícího Strategického záměru. Prorektor upozornil, že 

v letošním roce bude vytvářen zcela nový Strategický záměr na další období. Předseda 

AS VŠE vyzval předsedkyni Finanční komisi k informování o závěrech této komise. 

Předsedkyně Vančurová upozornila, že se komise věnovala pouze plánu investic a jeho 

finančnímu zajištění. Finanční komise doporučuje přijetí investiční části materiálu. K 

ostatním částem materiálu nepřísluší Finanční komisi podle jejich členů se vyjadřovat.  

Předseda Pavelka poté požádal předsedkyni Studijní a pedagogické komisi, aby 

prezentovala závěr této komisi k projednávanému materiálu. Předsedkyně Peterková 

konstatovala, že Studijní a pedagogická komise doporučuje schválení materiálu a 

zároveň doporučuje v rámci diskuze provést stylistické úpravy některých pasáží, 

případně doplnění vymezení některých pojmů a pasáží. Do diskuze se zapojil senátor 

Helman, který měl k materiálu celkem 58 otázek, z nichž na drobnou část se podařilo 

najít odpověď při jednání SPK 22.1.2025. Zbylé otázky byly zaslány předkladateli hned 

po projednání materiálu SPK a FK, tj. 23.1.2025. Některé ze zbylých otázek přímo 

prezentoval na zasedání. Na jím položené otázky reagoval rektor Dvořák a prorektor 

Novotný, který nadto upozornil, že materiál vychází ze Strategického záměru, kde jsou 

některé body/cíle detailněji vysvětleny. Do diskuze se dále zapojili senátoři Vondráček, 

Borovička a prorektor Lukeš.   

 Prorektor Novotný a rektor Dvořák konstatovali, že připraví systém, aby bylo možno 

lépe pracovat s případnými připomínkami senátorů (a dalším účastníkům 

připomínkování). Pan rektor také uvedl, že předloží v nejbližší době plán materiálů, 

které budou v letošním roce předloženy na zasedání AS VŠE.   

Výsledek: AS VŠE schvaluje Plán realizace Strategického záměru VŠE 2025. 

  

Hlasování č. 7.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Plán realizace Strategického záměru VŠE 2025.“ 
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Začátek: 14:02 

Přítomni: 24 

Pro: 18 

Proti: 0 

Zdrželi se: 6 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

3. Různé 

Čas: 14:04 -14:16 

Průběh:  1) Prorektor Novotný informoval o postupu přípravy nového Strategického záměru 

VŠE.  

 2) Rektor informoval, že pokračuje v tvorbě návrhů členů nové Etické komise. Zároveň 

rektor stručně zmínil proces schvalování nového zákona o vysokých školách. Po jeho 

schválení bude muset VŠE provést úpravu některých vnitřních předpisů.   

 3) Senátor Helman navrhl, zda není vhodné veřejně vyzvat zájemce o členství v nové 

Etické komisi VŠE. Dále se zeptal na pokrok v zajištění přepisu zvukové nahrávky 

ze zasedání AS VŠE, a zda je nějaká změna ohledně organizování výjezdního 

zasedání AS VŠE do Jindřichova Hradce. Na jeho otázky reagoval rektor a předseda 

AS.  

   

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


